
 
Protokoll styrelsemöte Nynäshamns brukshundklubb 
14 mars 2024 
 
§ 1-10, No 1 
 
Närvarande:  
Maria Gabrielsson, ordförande,  
Elin Näslund, sekreterare,  
Carolina Corbell, kassör 
Kristina Svanfeldt, ledamot,  
Marie Louise Wesslén, ledamot, 
Magnus Strid, suppleant  
Håkan Leiborn, suppleant 
 
Frånvarande: 
Håkan Sjödin, vice ordförande. 
Anelie Andersson, ledamot 
 
§ 1 Mötet öppnas – Maria öppnar mötet 
 
§ 2 Val av justerare – Marie Louise Wesslén och Magnus Strid 
 
§ 3 Fastställande av dagordningen – dagordningen fastställdes med tillägget Övriga fråga d) 
SM 2025 
 
§ 4 Föregående protokoll – lades till handlingarna.  
 
§ 5 Ekonomisk rapport. 

a) Verifikationslista, se bilaga 1.  
b) Resultatrapport och balansräkning för perioden, se bilaga 2. 

 
§ 6 Skrivelser – vidarebefordrat mejl till styrelsen 8/3 angående: 

a) Valberedningens slutgiltiga förslag inför kongress 2024 
b) Inbjudan DM 2024 
c) Info från kommunens föreningsträff 6 mars 

 
§ 7 Rapporter från sektorer 

a) HUS 
HUS har haft ett kort avstämningsmöte. Datum utlagd till instruktörerna för val av datum för 
instruktörsmöte. Flera nya kurser ligger ute på hemsidan. En BH/VH kurs plockades bort då 
det inte var några anmälda. Det kommer mer kurser löpande under våren.  
 

b) Rally 
Kan styrelsen fundera på hur vi ska hantera vår grupp Rallylydnad Nynäs BK. 
Jag har inte skapat denna grupp utan de var dem som var först aktiva i rally på klubben. 
Vem får vara med där. Tex ska man vara aktiv på klubben inom rally, träna eller tävla för 



Nynäs. Eller är det ok att bara vara medlem i klubben och tävlar för annan klubb. 
Jag gjorde ett formulär i gruppen Rallylydnad Nynäshamns BK, där dessutom 5 svarade att 
de inte tränar eller tävlar rally men är medlemmar i klubben. 
3 svarade att de tävlade för annan klubb. Har dessutom medlemmar som inte tävlat rally 
på 3 år. Formulärens svar blev missvisande då man svarat att man tränar på Nynäs BK men 
förstod inte att frågan gällde om man tränar rally på klubben. 
Ca 35 som inte svarade på frågorna. (se bild) 
Det verkar vara dåvarande rallysektorn som skapade denna grupp 2015 och då skapades 
gruppen för Vi som tränar rally på NBK (se bild) 
 
Det är ganska frustrerande att det är 62 medlemmar i gruppen men bara ca 15 som är 
aktiva och mindre som hjälper till när vi har tävling. 
Tydliga kriterier vore önskvärt för grupper som har anknytning till Nynäshamns BK. 
 
Beslut: Styrelsen anser att det räcker med att man är medlem i Nynäs Bk för att vara medlem 
i klubbens Facebook grupper.  
  

c) Agility och Hoopers 
Kerstin och Conny går instruktörsutbildning  
4 medlemmar är klara för SM och önskar sponsringen för resan.  
 

d) Mondioring 
Inget att rapportera men träningsgruppen är aktiv, inomhusträning i VOM hallen.  
 

e) IGP 
Planer för att ha tema-dagar i olika moment. Träningsgruppen har startat igång för 
vårterminen. Inför NM behöver A-hindret renoveras, finns i budget.  
 

f) Specialsök och Nosework 
Har avslutat en kurs i specialsök steg 1, det kommer en fortsättning på den. Planer för Prov i 
vår, ev. maj.  
 

g) Bruks och Lydnad 
Åsa Fernström går domarutbildning i bruks, Yvonne och Elinor går tävlingsledarutbildning i 
bruks. Mejl har kommit från SBK om nya SBK tävling, vidarebefordras till styrelsen under 
mötet.  
 
§ 8 Övriga frågor 

a) Reduca styrelseportal – ska vi skapa konto för att kunna börja med e signering av 
protokollen. Beslut: Vi skapar inget konto nu.   

b) Bergadagarna – vill vi delta? Beslut: Vi skickar ut frågan till sektorerna och ser om 
intresse finns.  

c) Klubbtryck och Profile4U – vi blev kontaktade av Profile4U om vi var i behov av ny 
leverantör av klubbkläder efter att The Brand studio la ned. The Brand studio 
samarbetade med Klubbtryck.se som var ansvariga för våra klubbkläder. 
Klubbtryck.se har även dem hört av sig och meddelat att de själva har hittat en ny 
leverantör vilket betyder att ingen förändring behöver ske för oss.  



d) SM 2025 – Kristina har fått frågan om Nynäshamn tillsammans med distriktet är 
intresserade av att arrangera SM Bruks 2025.  
Beslut: Styrelsen är positiv och Kristina tar med sig detta till distriktets styrelsemöte.  

 
§ 9 Nästa möte 
Styrelsemöte 17/4 kl: 18.30 
 
§ 10 Mötet avslutas 

 
 
 
_____________________________________ ________________________________ 
Ordförande Maria Gabrielsson  Sekreterare Elin Näslund 
 
 
 
____________________________________ ________________________________ 
Justerare: Magnus Strid   Justerare: Marie Louise Wesslén 


